
嘉義縣太保國民中學 112 學年度第一學期二年級第二次段考英文科答案 

I、聽力測驗 

一、辨識句意：根據聽到的內容，選出符合描述的圖片或符合圖片的描述：每題 1分、

共 5分 

1 2 3 4 5 

A B C C C 

二、基本問答：根據聽到的內容，選出一個最適合的回應或最適合的問句：每題 2分、

共 10 分 

6 7 8 9 10 

C B B C A 

三、言談理解：根據聽到的內容，選出一個最適合的答案：每題 2分、共 10 分 

11 12 13 14 15 

A B A C C 

II、讀寫測驗 

四、單題:每題 1分，共 30 分 

16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 

D D B B A D A D C B 

26 27 28 29 30 31 32 33 34 35 

A A A D B D C C A A 

36 37 38 39 40 41 42 43 44 45 

D A C A B A D D C B 

五、題組:46-57，每題 1分；58-63，每題 2分 

46 47 48 49 50 51 52 53 54 55 

D B D B D A B C D D 

56 57 58 59 60 61 62 63 
 

B D D B C A D C 

六、請填入適當的動詞變化:每格 1分，共 5分 

64. broke   65. drying   66. camping  67. to join  68. Being 

七、翻譯填空:每格 1分，共 11 分 

69. doing   half   twelve   70. lessons   all   71. falling   voice    

72. lawyer  future   74. to   engineer 

 

 



錄音內容 

一、辨識句意-根據聽到的內容，選出正確的圖片代碼：每題 1 分、共 5 分 

1. 解析：It’s half past two now.  Jack is waiting for us in front of the coffee shop. 

2. 解析：The students were talking when the teacher came into the classroom. 

3. 解析：Bob is very busy today.  He has to sweep the floor and do the dishes. 

4. 解析：Jennifer is a secretary and she has to plan the day for her boss. 

5. 解析：Jack wants to be a lawyer because he wants to help people in need and f ight for their rights. 

二、基本問答-根據聽到的內容，選出合適的回應：每題 2 分、共 10 分 

6. 解析：Who broke my favorite cup? 

7. 解析：What time did the party begin last night? 

8. 解析：What were you doing when I called you last night? 

9. 解析：Is it diff icult for Mandy to sing on stage? 

10. 解析：What does your brother like to do after school? 

三、言談理解-根據聽到的對話內容與問題，選出正確的答案：每題 2 分、共 10 分 

11. 解析：M: What do you want to be in the future, Emily? 

W: I want to be a lawyer.  I want to help people in need and fight for their rights.  How about 

you, Josh? 

M: I want to be a reporter.  I want to interview some famous people. 

Q: What does Emily want to be in the future? 

12. 解析：W: I plan to buy a dress for my mom as her birthday gift. 

M: Why don’t you buy it from the website? 

W: That’s a good idea.  Do you have any good websites?  Maybe I can try to buy it there. 

M: Oh, here you go.  My sister just bought some dresses from this website. 

Q: Where does the woman decide to buy the dress? 

13. 解析：M: Yuki, I didn’t know your Japanese is so good.  Where do you learn it? 

W: I learn it from YouTube.  I watch it every day.  I practice speaking and listening for almost 

one hour every day. 

M: Isn’t it difficult to learn Japanese? 

W: Not really. 

Q: Which is true? 

14. 解析：M: What time do you usually go to school? 

W: I usually go to school at a quarter to seven. 

M: That is early for me.  I go to school at a quarter past seven. 

Q: What time does the man usually go to school? 

15. 解析：W: What were you doing in the kitchen at a quarter after one yesterday? 

M: I was drinking water and I left. 

W: So who broke my cup? 

M: Er... okay... okay...  It was me.  I am so sorry. 

Q: What did the man do yesterday? 

 

 


